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Obrońca portugalskiego Porto, Rolando, będzie z pewnością w czasie

mercato jednym z najciekawszych kąsków do pozyskania. Gracza nie widzi

od dłuższego czasu w zespole "Smoków" obecny trener, przez co jego

odejście jest coraz bardziej prawdopodobne. Portal 

ilsussidiario.net skontaktował się z Davide Lippim, przedstawicielem

gracza na rynek włoski. 

 

Relacje z Porto naprawione?

- Zawodnik trenuje z zespołem i jest do dyspozycji. Został powołany na mecz z

Dynamo Kijów, stąd, jeśli Porto uzna to za stosowne, wróci również do gry [nie

zagrał we wczorajszym meczu - dod. red.]. Jest poważnym profesjonalistą, dalej jest

normalnym, że mówi się o nim ciągle jeśli chodzi o mercato.

Zainteresowanie Romy?

- Rozmowy z Romą były w niedawnej przeszłości, nie ma sensu zaprzeczać. W tej

chwili Rolando pozostaje bardzo cenionym obrońcą, jednakże wydaje mi się, że

Roma złożyła defensywę. Dalej należy stwierdzić, że gracz zawsze bardzo podobał

się dyrektorowi Sabatiniemu, zainteresowanie było zawsze.

 

Kiedy ewentualnie może zostać sprzedany?

- Myślę, że można negocjować już w styczniu, nie sądzę, że Porto będzie chciało go

zatrzymywać.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

